
 

 

 

 

 

 
Verslag vergadering Ouderraad 28 mei 2024  
 

In de vijfde vergadering stonden we bij drie zaken wat uitvoeriger stil: het vwo-plan, de 
communicatie over de gezondheid van medewerkers en de voortgang van de plaatsing van de 
noodlokalen.  
 

Het onderwerp dat in de vergadering de meeste aandacht kreeg was het vwo-plan. Ter 
voorbereiding op de vergadering had de ouderraad het plan, zoals dat ook aan de 
medezeggenschapsraad wordt aangeboden, ontvangen. Voor de bespreking in de vergadering sloot 
de teamleider van de vwo-afdeling Hans Barmentlo aan.   
Na een goede inhoudelijke dialoog gaf de ouderraad haar instemming aan het doordachte plan. De 
raad vraagt wel aandacht voor de opzet of leesbaarheid van het implementatieplan.  
 

Helaas komt het ook 2College Durendael voor dat medewerkers uitvallen door ernstige ziekte. De 
ouderraad begrijpt dat de schoolleiding terughoudend is met het delen van privé-informatie over 
medewerkers. Het is echter wel lastig voor ouders/verzorgers en leerlingen om met die beperkte 
informatie om te gaan, als op andere, informele manieren meer informatie toch bij hen komt. De 
directeur meldt dat in gevoelige persoonlijke kwesties er altijd goed overleg is met betrokken 
collega, maar dat er dan vaak toch “informele circuits” ontstaan. Dit vraagt om nog meer 
zorgvuldigheid van alle betrokkenen.  
 

Helaas is er ten aanzien van de plaatsing van de noodlokalen bij de school en deels op eigen terrein 
niet meer nieuws te melden dan vorige vergadering. Het vergunningsproces loopt en school is in 
afwachting van een besluit van de gemeente Oisterwijk.  

 

 


